
 
 
Verslag Bijeenkomst Wijkplatform Elst-Oost d.d. woensdag 25 januari 2023 
20:00 uur in De Wieken.  
 
1. Opening en mededelingen.  
Een bewoner van het Stationsgebied is aangesloten vanwege de ontwikkelingen rond ’t 
Kruis. Aanwonenden hebben zich verenigd in ‘Groene Hart’. Het heeft omwonenden 
verbaasd dat de plannen bij de gemeente niet bekend waren. Op dit moment wordt een 
Omgevingsvisie opgesteld door de gemeente. Vanuit het wijkplatform is toegelicht dat zij het 
proces volgen en aandacht vragen voor het betrekken van omwonenden. Binnenkort heeft 
het wijkplatform een afspraak met een vertegenwoordiger van projectontwikkelaar Ten 
Brinke (tevens projectontwikkelaar De Pas Noord). 
Daarnaast geeft een bewoonster een toelichting op een nieuw initiatief: Klimaatgesprekken. 
In een reeks van 6 bijeenkomsten rond verschillende thema’s gaan bewoners met elkaar het 
gesprek aan over het klimaat en hoe je daar je levensstijl op aan kunt passen. Het is een 
combinatie van gelegenheid om zorgen met gelijkgestemden te delen, alsmede acties 
bespreken om er zelf mee aan de slag te gaan. De eerste reeks zit vol, een vervolg heeft de 
aandacht van het wijkplatform. 
 
2. Stand van zaken voor en door de wijkagent/Boa.  
De wijkagent geeft aan dat er weinig bijzonderheden terugkomen in de cijfers voor de wijken 
binnen Elst-Oost. Als bijzonderheid wordt genoemd een hennepkwekerij op het 
industrieterrein, daarnaast heeft de veiligheid / overlast van hangjongeren in het 
stationsgebied de aandacht. Ook de school-fietsroute over de Dauw heeft de aandacht. 
Geen aanvullende bijzonderheden vanuit de boa’s.  
 
3. Ingekomen stukken, naar aanleiding van:  
Gebiedsaanpak A325 viaducten / afritten, informatie doorzenden aan contactpersoon 
binnen wijkplatform voor Knoop 38. 
 
4. Verslag van 14 december 2022 
Verslag akkoord, vastgesteld.  
N.a.v. verslag: uitspraaktermijn railterminal verlengd.  
Vergroening Augustusbrug, wordt door lid wijkplatform opgepakt met groenbeheerder 
gemeente, groenvlakken al wel aangeplant. 
Suggestie: contact met scholen om in kader van stage of project studenten/scholieren mee 
te laten denken om bewoners te werven voor wijkplatform. 
 
5. Inbreng punten van buurtvertegenwoordigers.  
Ceintuurbaan-Aamsepad, begin februari afspraak buurtvertegenwoordiger met medewerker 
openbare ruimte gemeente. Optie wordt bekeken van meer verhard pad om het pad breed 
toegankelijk te houden (ook voor oa rolstoelen). Verkennen wat er is toegestaan vanwege 
agrarische bestemming, schelpenpad? Opties worden genoemd van contact met SGO, 
subsidies agrarisch natuurbeheer (provincie). 
Heggen busbaan zijn gepland naar tevredenheid. 



 
Daarnaast blijft Huiskamer Elst goed lopen, ook in andere dorpen Overbetuwe. Mogelijk 
nominatie Kern met Pit. Vanuit de afdeling Veiligheid van de gemeente, aandacht voor 
digitale veiligheid. 
Fietscrossbaan, onderhoud gaan van start volgens nieuwe afspraken. Deel door scholieren 
Westeraam, en gedeeltelijk door gemeente.  
Ontwikkeling Ziekenhuis Rijnstate loopt ook, er zal een Bakker Bart vestiging komen. Optie 
voor Huiskamer Elst?  
Aandachtspunt laatste/eerste stukje Aamsestraat, fietsstraat? Zelfde profiel / aankleding 
eerdere deel? 
Een van de bestuursleden heeft de informatieavond over zonnepanelen op Eisenhouwer-
plas bezocht. In ontwikkeling wordt ook een ommetje rond de plas meegenomen. In 
aanvulling op het plan wordt ook gedacht aan een oplaadplek-hub. 
Alle aanwezigen delen zorgen met betrekking tot bereikbaarheid en doorstroom verkeer 
Elst. Verzoek om dit ook mee te nemen richting raad en college. 
 
6. Lopende zaken:  
b. Duurzaamheid/Vergroening: Vanuit de gemeente is een bijeenkomst georganiseerd op dit 
thema, dorpen waren goed vertegenwoordigd, vanuit Elst enkel wijkplatform Elst-Oost en 
Duurzaamheidsinitiatief Brienenshof. Tijdens avond ideeën opgehaald, met vooral ook 
aandacht voor laagdrempelige, korte termijn acties, oa project Steenbreek wordt bij 
aansloten.  
e. PMD-haken gemeente wil eigenlijk geen nieuwe haken hangen, advies om zakken aan 
elkaar te knopen. Nogmaals wordt poging ondernomen. 
g. Verkeer, op korte termijn afspraak met gemeente en Fietsersbond over oversteek naar De 
Pas vanuit Brienenshof,  
k. Wifi-punten, levering benodigde materialen vertraagd. 
m. Lingezicht: participatietafel gestart, buurtvertegenwoordiger en bestuurslid aangesloten. 
n. Veiligheid schoolroute Mozartstraat blijft zorgelijk, communicatie vanuit gemeente 
ondermaats. Verkeersregelaars geregeld, maar er zijn onvoldoende aanmeldingen. Bestuur 
heeft concept notitie van gemeente ontvangen, met korte reageertermijn, wordt naar 
gekeken. Dorpscontactpersoon geeft richting betrokken ambtenaar aan dat reactie nog 
volgt. Op korte termijn volgt ook nog schouw, op initiatief lokale politieke partijen. 
  
7. Eenmalige activiteiten.  
a. Ideeën voor Brienenshof – wordt nog vanuit buurtvereniging contact gelegd met 
gemeente over opfleuren skatebaan. Eshof heeft aanvraag gedaan voor tunnel-touwbrug in 
speeltuin. 
 
8. Rondvraag 
Digitaal of hybride vergaderen? Enkele buurtvertegenwoordigers geven aan dat digitaal / 
hybride de drempel verlaagd om aan te sluiten. Wordt mee terug genomen door bestuur. 


